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Zápis 
 
z 17. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 7. listopadu 2016  
od 18:00 hodin  v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695. 
 
Přítomno: 21 zastupitelů dle prezenční listiny 
Omluveni: 0 
 
1) Zahájení, schválení programu jednání. 
 
Zasedání zahájil starosta města Jiří Struček. 
Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost. Konstatoval, že zasedání je usnášeníschopné. 
Rovněž konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle zákona o obcích. 
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání. 
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.  
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly. 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně v následujícím pořadí: 
 
1) Zahájení. 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání. 
3) Změna v určení uvolněných a neuvolněných funkcí v zastupitelstvu města. 
4) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 3.10.2016, kontrole usnesení a vyřizování 
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města. 

5) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů 
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 

6) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich zástupců. 
7) Předložení 1. verze návrhu rozpočtu na rok 2017. 
8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
9) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné působnosti. 
10) Usnesení a závěr. 
 
 
 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 
 
Poté byli panem starostou navrženi a jednomyslně schváleni do návrhové komise: Bc. Bočan,  
Mgr. Červený, Mgr. Vrána. 
Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni Ing. Smihrodský, pí Vaňková.  
Zapisovatelkou byla jmenována: Bc. Michaela Mrázová. 
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3) Změna v určení uvolněných a neuvolněných funkcí v zastupitelstvu města. 
 
Bod vedl pan starosta.  
Sdělil, že před dvěma lety byl prvně zvolen starosta města Tachova ve své funkci, jako 
dlouhodobě neuvolněný a to z důvodu, že měl angažmá v radě Plzeňského kraje. V té době 
slíbil, že angažmá není napořád a dvojí role uvolněného náměstka hejtmana a neuvolněného 
starosty je pouze na určitou dobu. Během dvou let někteří žádali o to, aby se stal uvolněným 
starostou. Měl na výběr, rozhodl se pro druhou variantu a tímto dostál svého slibu, zároveň 
splní někomu přání. Věří, že spolupráce na vysoké úrovni, která fungovala doposud, bude 
trvat i nadále. 
 
Návrh na usnesení přednesla Mgr. Hrčková.  
 
Pan Sklenář vyjádřil radost nad tím, že zastupitelé mohli konečně schválit uvolněného 
starostu. Starosta musí být v Tachově a musí pracovat pro své město. 
 
Pan Dvořák: Má město ve svém rozpočtu dostatek finančních prostředků na to, aby mohli být 
všechny tři funkce vedení města uvolněné? 
  
Mgr. Hrčková: Myslí si, že město má rezervu na to, aby si mohlo dovolit tři uvolněné funkce, 
situace se může časem změnit. 
 
Zastupitelé 19-ti hlasy změnili  usnesení č. 1/3 a č. 1/4 ze dne 3.11.2014 takto: 
a) Zastupitelstvo města určilo funkce, které budou členové zastupitelstva vykonávat jako 
dlouhodobě neuvolnění: 
- členové rady a zastupitelstva města. 
b) Zastupitelstvo města určilo funkce, které budou členové zastupitelstva vykonávat jako 
dlouhodobě uvolnění: 
- starosta a oba místostarostové města. 
Proti: Minich 
Zdržel se: Dvořák 
 
Pan starosta poděkoval zastupitelům za hlasování a za důvěru, kterou mu po dvou letech zase 
dali. 
 
 
 
4) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 3.10.2016, kontrole usnesení  
a vyřizování návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva 
města. 

 
Zprávu o činnosti rady za uplynulé období přednesl pan starosta.  
 
K řešení návrhů, připomínek a dotazů osadních výborů, zastupitelů a občanů na 16. zasedání 
zastupitelstva města sdělil pan starosta následující: 
 
 
1. Soustředit požadavky osadních výborů do návrhu rozpočtu na r.2017.  
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Starosta: FO MěÚ má soupis požadavků od 6 osadních výborů do návrhu rozpočtu na rok 
2017. Osadní výbor Malý Rapotín své požadavky nepředložil. 
Do rozpočtu na rok 2017 se na osadní výbory vyčlenila částka obvyklá, tj. 7 x 10.000,-- Kč na 
činnost osadních výborů a o použití zbývající částky se rozhodne později. (rozšířené jednání  
RM, schválení rozpočtu v prosinci 2016) 
 
2. Řešit požadavek RSDr. Štelmákové (po upřesnění jejího návrhu) na osazení dalších laviček 
ve městě.  
Starosta: Na IO MěÚ byl dodán seznam požadavků na umístění laviček od paní RSDr. 
Štelmákové, v příštím roce budou lavičky postupně osazovány. 
 
3. Projednat s ředitelkou MKS Tachov, a následně ve vedení města, možnosti pořízení a 
využití videotechniky při jednání zastupitelstva města.  
Starosta: Úkol byl splněn. 
 
4. Zpracovat návrh OZV týkající se zákazu pití alkoholu na veřejnosti a dodržování veřejného 
pořádku. 
Starosta: Text vyhlášky má MO MěÚ zpracovaný. Čeká se na vybrané lokality, kterých se 
zákaz bude týkat - podklady dodá městská policie. Projednání a schválení OZV by mohlo být 
na programu ZM 12.12.2016. 
 
5. Zpracovat odpověď RNDr. Vobořilovi na otázky k tématům: 
a) znění usnesení ZM, týkající se omezení doby pro diskuzi na jednání ZM 
b) počty jednání a datum posledního jednání s NPÚ týkající se rekonstrukce náměstí 
c) výše poplatku za odpady na internátě SPŠ Světce 
d) rušení nočního klidu ve městě dne 24.9.2016 (hlasitá hudba v době 22.00 – 09:00) 
e) postoj města ke zřízení sociálních bytů pro občany města 
 
Starosta: Rada města vzala na vědomí obsah odpovědi pro RNDr. Z.Vobořila, na jeho otázky 
vznesené při jednání zastupitelstva města dne 3.10.2016. Písemnou odpověď si převzal pan 
RNDr. Vobořil osobně u pana tajemníka. 
 
II. D řívější úkoly: 
1. Iniciovat realizaci opatření k lepší bezpečnosti silničního provozu na křižovatce „Nová 
Hospoda“ (osvětlení, kruhová křižovatka). 
Starosta: Úkol trvá. 
 
2. Zahájit práce na provedení celoplošné opravy ul.Smetanova, včetně chodníků. 
Starosta: Prostřednictvím IO MěÚ byla zadána projektová dokumentace, projektant objednal 
zaměření uličního prostoru, přípravné práce probíhají. 
 
3. Zahájit projektovou přípravu na rekonstrukci veřejného osvětlení v Tovární ul. 
Starosta: Prostřednictvím IO MěÚ byla zadána projektová dokumentace, přípravné práce 
probíhají. 
 
Další dotazy ani připomínky vzneseny nebyly. 
 
Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 3.10.2016, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 
připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali zastupitelé 
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jednomyslně na vědomí.  
 
 
 
5) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací 

předsedů. 
 
Bod řídil p. starosta a předal slovo předsedům výborů zastupitelstva města.  
 
Paní Malá, předsedkyně finančního výboru, přečetla zápis z jednání Finančního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 26.10.2016. 
 
Zastupitelé vzali 19-ti hlasy na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva 
města Tachov, konaného dne 26.10.2016. 
Zdržel se: Minich, Dvořák 
 
Ing. Soukup, předseda kontrolního výboru, přečetl zápis z jednání Kontrolního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 24.10.2016. 
 
Zastupitelé vzali jednomyslně na vědomí zápis z kontroly provedené kontrolním výborem  
v oblasti uzavírání smluv na prodej dřeva z městských lesů ve vazbě na usnesení rady města 
č. 36/1208 ze dne 18.08.2016.  
 
 
 
6) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců. 
 
Bod vedl Mgr. Meinl. 
Konstatoval, že k dnešnímu jednání zastupitelstva města byl doručen zápis z jednání 
Osadního výboru Mýto ze dne 27.10.2016 a přečetl jej.  
 
Dotazy: 
Ing. Smihrodský: Upřesnil, že se jednalo o veřejnou schůzi osadního výboru Mýto.  
 
Sklenář: Vznesl dotaz na p.Kudláčka, jestli ví, kdo je vlastníkem bytovky v Mýtě. 
Kontaktovali jste ho nebo chcete po městě, aby majitele kontaktovalo? 
 
Pan Kudláček, předseda OV Mýto: Žádali majitele bytovky o vybudování čističky před 1,5 
rokem, stále se však nic neděje.  
 
Ing. Smihrodský: Majitelem bytovky je soukromá osoba – cizinec. Věc je průběžně v šetření 
OŽP MěÚ, jako porušení zákona. Bude se zjišťovat, jak věc postupuje a Osadní výbor Mýto 
bude informován.  
 
Zastupitelé 20-ti hlasy vzali na vědomí zápis z veřejné schůze osadního výboru Mýto ze dne 
27.10.2016.  
Zdržel se: Ing. Smihrodský. 
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Dále se Mgr. Meinl dotázal zda-li má někdo ze zastupitelů připomínku k Jednacímu řádu OV 
Mýto. 
 
Ing. Smihrodský: Už delší dobu na základě iniciativy OV Mýto pracují s jeho předsedou na 
jednacím řádu osadního výboru. Řadu věcí konzultovali a porovnávali se zákonem o obcích, 
jedná se o výslednou verzi, která je předkládána zastupitelstvu ke schválení. OV Mýto je 
jeden z mála osadních výborů, který chce trochu prezentovat svoji činnost vůči občanům 
osady. Snahou Jednacího řádu OV Mýto je především vypíchnout ze zákona o obcích 
možnosti, které osadní výbor má a možnosti, které mají občané a v čem se můžou prosadit.  
 
Mgr. Hrčková: Souhlasí s tím, co sdělil Ing. Smirodský, ale zastupitelstvo města plně 
respektuje zákon o obcích 128/2008 Sb., § 120, z toho důvodu není nutné, aby zastupitelstvo 
schvalovalo jednací řád osadního výboru. Kompetencí osadního výboru je to, aby si jednací 
řád odsouhlasili mezi sebou členové výboru. Mgr. Hrčková vznesla protinávrh, aby 
zastupitelé jednací řád neschvalovali, ale pouze vzali na vědomí. 
 
Zastupitelé vzali 20-ti hlasy na vědomí Jednací řád Osadního výboru Mýto předložený 
osadním výborem. 
Proti: Ing. Smihrodský 
 
Zastupitelé jednomyslně uložili  odborům městského úřadu připravit stanovisko 
k předloženým požadavkům 
 
 
 
7) Předložení 1.verze návrhu rozpočtu města na rok 2017. 
 
Bod vedl Ing. Svoboda. 
Sdělil, že v podkladových materiálech zastupitelé obdrželi 1. verzi návrhu rozpočtu města 
Tachova na rok 2017. Podle plánu práce zastupitelstva města se k projednání námětů, podnětů 
a připomínek návrhu rozpočtu svolává rozšířené jednání rady města, které se bude konat dne 
21.11.2016 v zasedací místnosti Městského úřadu Tachov. Návrh rozpočtu bude dále 
předložen radě města dne 1.12.2016 a poté předložen ke schválení na zastupitelstvu města dne 
12.12.2016. 
Příjmy jsou rozpočtovány ve výši cca 253 mil. Kč, výdaje na provoz a zabezpečení činnosti 
úřadu a městských organizací ve výši cca 252 mil. Kč. Celkové výdaje činí 306 mil. Kč. 
Rozpočet pro příští rok je předložen se schodkem 52 mil. Kč. Na pokrytí tohoto schodku 
nemá město dostatek finančních prostředků. Předmětem dalších jednání bude rekonstrukce 
kina Mže za 80 mil.Kč a vzetí si úvěru. V oblasti investic jsou zařazeny následující 
nákladnější akce: II. etapa chodník ul. Hornická cca za 12 mil.Kč, výstavba 4 DCHB 
v Bělojarské ul. cca 10 mil.Kč, oprava místní komunikace včetně chodníků ve Smetanově ul. 
za 7 mil.Kč, zateplení budovy polikliniky ve výši 3 mil.Kč, vybudování sběrného dvora ve 
Vilémovské ul. ve výši 2 mil.Kč. V případě dotazů ohledně rozpočtu se mohou zastupitelé 
obrátit buď na Ing. Semeckou nebo na Ing. Svobodu.  
 
Dále se Ing. Svoboda dotázal zastupitelů, zda se chtějí již nyní vyjádřit k 1. verzi návrhu 
rozpočtu. Nikdo se nepřihlásil 
 
Zastupitelé vzali jednomyslně na vědomí předloženou 1.verzi návrhu rozpočtu města na rok 
2017. 
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8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
 
Bod vedla Mgr. Hrčková. Současně byla puštěna videoprojekce, kde se zobrazovaly mapové 
podklady. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili bezúplatné nabytí pozemkové parcely č. 6/3 (o výměře 478 
m2) v k.ú. Oldřichov u Tachova od Plzeňského kraje (hospodaření se svěřeným majetkem 
kraje Správa a údržba silnic Plzeňského kraje, p.o.) do vlastnictví Města Tachov. Správní 
poplatek za návrh na vklad do katastru nemovitostí uhradí nabyvatel. Převod bude řešen 
darovací smlouvou. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili bezúplatný převod pozemkových parcel č. 1357/4 (o 
výměře 402 m2), č. 1357/5 (o výměře 937 m2) a č. 1412/1 (o výměře 1470 m2) v k.ú. Tachov 
Plzeňskému kraji. Jedná se o majetkoprávní vypořádání pozemků silnice III/19910. Správní 
poplatek za návrh na vklad do katastru nemovitostí uhradí nabyvatel. Převod bude řešen 
darovací smlouvou. 
 
K následujícímu návrhu vznesl připomínku pan Sklenář: Vyjádřil se k úpravě chodníku někdo 
z města? Chtěl by vysvětlit důvod koupě chodníku za 600 tis.Kč od p.Cvrčka. Stávající 
úprava chodníku je nevyhovující, dle jeho názoru se zvýšilo riziko havárie. Kdysi se mluvilo 
o vybudování kruhového objezdu v těchto místech? 
 
Mgr. Hrčková: Podobný dotaz vznesl písemně i pan zastupitel Dvořák. Pan Cvrček buduje 
veřejný chodník, nikoliv soukromý. Dále je majitelem sýpky – bývalého kostela 
sv.Wolfganga, který chce přebudovat. Bylo dohodnuto s městem, že vybuduje veřejný 
chodník, který pak městu prodá za materiál a práci, veškerou projektovou dokumentaci si 
hradil pan Cvrček ze svých prostředků. Po projednání s FO MěÚ město usoudilo, že tato 
transakce je výhodnější, než kdyby ji mělo financovat samo. Město je daleko složitějším 
subjektem při získávání různých povolení a placení vyšších správních poplatků. Kupní cena 
bude uhrazena před podpisem kupní smlouvy z toho důvodu, že v rozpočtu na rok 2016 byla 
tato částka alokována a čerpání rozpočtu se musí dodržet. Vybudování chodníku muselo projít 
vyjádřením jak DI, tak ODSH MěÚ. Pokud došlo k zúžení vozovky, tak se jedná o trend, 
který vede k tomu, aby se zpomalil vjezd do křižovatky a došlo ke zvýšení bezpečnosti. Paní 
Hájovská může e-mail s vysvětlením, který poslala panu Dvořákovi, přeposlat panu 
Sklenářovi. 
 
Starosta: Návrh na vybudování kruhového objezdu dávno padnul. Důvodem jsou 
majetkového vztahy jiných vlastníků a jedná se o ochranné pásmo ČD. 
 
Ing. Soukup: Překvapuje ho argumentace, že se musí vyčerpat rozpočet. Rozpočet je 
schodkový, takže pokud ho město nevyčerpá, tím lépe. 
 
Mgr. Hrčková: Jde především o plán čerpání. 
 
Zastupitelé 15-ti hlasy schválili úplatné nabytí chodníku na p.p.č. 484/1 a 3001 v k.ú. Tachov 
od pana M. C., Smetanova, Tachov za kupní cenu ve výši 583.589 Kč. Kupní smlouva bude 
uzavřena po dokončení stavby (kolaudační souhlas), kupní cena bude uhrazena před podpisem 
kupní smlouvy. 
Proti: Dvořák, Sklenář, Mgr. Vrána, Ing. Soukup, Bc. Bočan 
Zdržel se: Mgr. Hrůša 



 -7- 17. zasedání zastupitelstva města 

Zastupitelé jednomyslně schválili kupní cenu za p.p.č. 1080/15 o výměře 45 m2 v k.ú. Mýto u 
Tachova stanovenou znaleckým posudkem č. 2533/44/16 ve výši 2.460,00 Kč + náklady na 
realizaci kupní smlouvy 7.260,00 Kč + správní poplatek za návrh na vklad vlastnického práva 
do katastru nemovitostí 1.000,00 Kč, kupní cena celkem 10.720,00 Kč vč. DPH.  
Nabytí pozemku od Lesů ČR, s.p. IČ 42196451 bylo schváleno zastupitelstvem města 
usnesením č. 13/266 dne 09.05.2016. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili kupní cenu za st.p.č. 3476 o výměře 1280 m2 v k.ú. Tachov 
tvořící část hráze rybníka v majetku města stanovenou prodávajícím, tj. Českou republikou - 
Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČ 69797111 ve výši 82.700,00 Kč. 
Nabytí pozemku bylo schváleno zastupitelstvem města usnesením č. 14/291 dne 20.06.2016. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili záměr odprodeje části p.p.č. 233/1 v k.ú. Vítkov u Tachova 
(označení parcely a její výměra budou určeny na základě GP) za účelem vybudování 
parkoviště pro zaměstnance společnosti Novasport spol. s r.o., za kupní cenu ve výši 280,-
Kč/m2 + DPH v platné sazbě + náklady za GP. Kupní smlouva bude uzavřena po dokončení 
stavby, bude jí předcházet smlouva o budoucí kupní smlouvě. Stavba bude dokončena do 3 let 
ode dne podpisu smlouvy o budoucí kupní smlouvě. Kupní cena bude uhrazena ve dvou 
splátkách, před schválením v orgánech obce bude zaplacena jistina ve výši 10% kupní ceny, 
doplatek kupní ceny bude zaplacen po podpisu kupní smlouvy. 
 
Zastupitelé 17-ti hlasy schválili odprodej st.p.č. 1443/4 v k.ú. Tachov o výměře 273 m2 dle 
GP č. 4615-0383/2016 pod stavbou rozestavěného bytového domu v Pivovarské ulici pro  
Ing. J. R., Na Terase, Tachov, za kupní cenu ve výši 700 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. 
Geometrický plán byl vyhotoven na náklady kupujícího. Kupní smlouva bude uzavřena 
s výhradou zpětné koupě, stavba bude dokončena nejpozději do 16.03.2021. 
Zdržel se: Sklenář, Mgr. Vrána, Ing. Soukup, Bc. Bočan 
 
Zastupitelé 13-ti hlasy schválili odprodej p.p.č. 3480/5 o výměře 9.056 m2 dle GP 4405-
188/2014, p.p.č. 3479/1 o výměře 1.623 m2 a p.p.č. 3481/1 o výměře 227 m2 v k.ú. Tachov 
pro účely užívání vodní plochy dle územního plánu za kupní cenu ve výši 30,- Kč/1 m2 + 
DPH v platné sazbě včetně lesních porostů na p.p.č. 3480/5 v k.ú. Tachov za kupní cenu ve 
výši 176.560 Kč + DPH v platné sazbě dle znaleckého posudku č. 3579/15/16 vyhotoveného 
Ing. Pavlem Nutilem pro společnost JANNY TRANS GmbH, Berglerschleife 3, Pleystein, 
Německo. Kupní cena bude uhrazena ve dvou splátkách, před schválením v orgánech obce 
bude zaplacena jistina ve výši 10% kupní ceny, doplatek kupní ceny bude zaplacen po 
podpisu kupní smlouvy. 
Podmínky odprodeje: 
Budoucí kupující s účinností od 01.06.2014 do doby podpisu kupní smlouvy zaplatí 
budoucímu prodávajícímu finanční částku rovnající se úhradě za nájem užívaných pozemků,  
a to ve výši 1 Kč/1 m2 ročně. 
Budoucí kupující se zavazuje zlegalizovat veškeré stavby v území Liškárna na základě 
rozhodnutí dotčených orgánů státní správy a v souladu s územním plánem. Kupní smlouva 
bude uzavřena po vydání souhlasu s užíváním staveb, bude jí předcházet smlouva o budoucí 
kupní smlouvě. 
Proti: Mgr. Hrčková 
Zdržel se: Ing. Heřman, Malá, Mgr. Braunová, MUDr. Šimková, Vaňková, Mgr. Hrůša, Bc. 
Bočan 
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Zastupitelé jednomyslně schválili uzavření Dohody o zániku práva zpětné koupě mezi 
Městem Tachov, IČ: 00260231, Hornická 1695 a společností PRESSOL Tschechien s.r.o., IČ: 
26315955, Nepomucká 1729/3, Plzeň na p.p.č. 233/20 a st.p.č. 233/22 v k.ú. Vítkov u 
Tachova, protože vlastník dotčených nemovitostí splnil podmínky sjednané v kupní smlouvě 
s výhradou zpětné koupě, jejíž vklad byl proveden pod čj. V-1579/2015-410. 
 
Zastupitelé 19-ti hlasy schválili prodej bytové jednotky č. 1524/16 v Tachově, ul. Bělojarská 
čp. 1524 o celkové ploše 63,60 m2 (1+3) včetně podílu o velikosti 160/10000 na společných 
částech domu čp. 1524 a stavební parc. č. 201/73, tedy nemovitosti zapsané na LV č.  2820 a 
č. 3818 v katastru nemovitostí vedeném Katastrálním úřadem pro Plzeňský kraj, katastrální 
pracoviště Tachov, pro obec a katastrální území Tachov, do společného jmění manželů  
J. a J. V., bytem Bělojarská, Tachov za kupní cenu zjištěnou podle znaleckého posudku č. 
4081/16 ze dne 08.10.2016, ve výši 672 880 Kč, s podmínkou tříletého předkupního práva pro 
město Tachov. 
Kupní smlouva bude uzavřena nejpozději do 90 dnů po schválení prodeje v zastupitelstvu 
města. 
Proti: Ing. Soukup 
Zdržel se: Bc. Bočan 
 
 
 
9) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné 

působnosti. 
 
Bod vedl Ing. Smihrodský a otevřel rozpravu.  
 
S odkazem na Jednací řád, článek 7, odst. 12 navrhl pan starosta schválit pro jednání 
zastupitelstva, že diskusní příspěvek může trvat nejvýše 3 minuty a každý diskutující může 
vystoupit jednou k témuž projednávanému bodu jednání. Řada zastupitelů a občanů tento 
návrh kvitovala na minulém zastupitelstvu. 
 
Zastupitelé 14-ti hlasy schválili pro jednání zastupitelstva města dne 3.10.2016, že diskusní 
příspěvek může trvat nejvýše 3 minuty a každý diskutující může vystoupit jednou k témuž 
projednávanému bodu jednání.  
Proti: p. Dvořák, Sklenář, Mgr. Vrána, Mgr. Hrůša, Bc. Bočan, Ing. Soukup, Větrovský 
 
Pan starosta sdělil, že případnou úpravu jednacího řádu ohledně diskuzních příspěvků 
předloží na rozšířeném jednání rady.  
 
Další se o slovo přihlásil Ing. Svoboda. Konstatoval, že všichni zastupitelé obdrželi 
v podkladových materiálech Program pro poskytování dotací z rozpočtu města. Program pro 
poskytování dotací z rozpočtu města na příští rok včetně podmínek pro poskytnutí dotací 
z rozpočtu města zůstává ve znění programu roku 2016, mění se pouze lhůty pro podání a pro 
rozhodnutí o žádosti. Stejně jako v minulých letech je k rozdělení navrhována částka 1,6 mil. 
Kč.  
 
Zastupitelé jednomyslně vyhlásili program pro poskytování dotací z rozpočtu města „Podpora 
aktivit mládeže, tělovýchovy, sportu, kultury a využívání volného času v roce 2017“. 
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Pan starosta přečetl děkovný dopis od Rytířského řádu Křižovníků s červenou hvězdou za 
poskytnutí finančního příspěvku, na opravu věže kostela Nanebevzetí Panny Marie 
v Tachově. Dopis bude zároveň rozeslán e-mailem všem zastupitelům. 
 
Pan Sklenář vznesl dotaz: 
1. Jak daleko je rekonstrukce mostu Malý Rapotín, dodrží se harmonogram prací? Jak je 
s probíhajícími pracemi město spokojené? Až se most zprovozní, platí to, že komunikace 
v obci Oldřichov bude kompletně rekonstruována? 
2. Nedostalo se mu písemné odpovědi ohledně bezpečnostní situace v Tachově, kterou 
požadoval. Stejně tak, jako na minulém jednání zastupitelstva, vystoupil s požadavkem na 
doplnění početního stavu policistů.  
 
Starosta: Harmonogram prací na rekonstrukci mostu v Malém Rapotíně je zatím dodržován. 
Termín ukončení stavebních prací je do konce roku. Objížďka přes obec Oldřichov se dávala 
k dispozici z toho důvodu, že se s opravou komunikace počítá.  
 
Pan starosta vyzval z obecenstva přítomného vedoucího územního odboru Tachov Krajského 
ředitelství policie Plzeňského kraje plk. Ing. Stuchla popř. zástupce plk. Mgr. Ing. Michalce, 
zda mají zájem vystoupit a odpovědět na dotazy pana Sklenáře. 
 
plk. Ing. Stuchl: Situace není úplně tragická. Obvodní oddělení Tachov má řádově podstav 10 
lidí. Ale snaží se provádět výkon tak, aby nezanedbávali povinnosti, které jim ze zákona 
přísluší. U oddělení obecné kriminality, hospodářské kriminality a kriminálního vyšetřování 
jsou stavy naplněné. Nejhorší je to s dopravním oddělením, kde jsou schopni vykonávat 
pouze službu nad dohledem na nehodách. Snaží se o nábor, ovšem v dnešní době nejsou 
konkurenceschopní. U PČR je dlouhé vstupní školení a zkušební doba trvá 3 roky. Snaží si 
pomáhat i v rámci okresu mezi  Planou, Stříbrem, Borem a Konstantinovými Lázněmi.  
 
Sklenář: Kolik policistů by bylo zapotřebí pro ideální stav? Postrádá policisty v ulicích. 
 
plk. Ing. Stuchl: Ideální stav by byl 33 policistů, ale nutno podotknout, že tabulkový stav v 
Tachově nebyl nikdy naplněn. I kdyby bylo policistů více, stejně by nebyli v ulicích viděni.  
 
Mgr. Sýkora: Tlumočil dotaz občanů z Tachova, Plané a ze Stříbra. Co bude s městskou 
saunou? V dubnu bylo řečeno, že je zájmem města saunu otevřít. Bude se sauna opravovat, 
zprovozní se nebo se zbourá? 
 
Starosta: Město dostalo informaci, že v sauně došlo k technické závadě a musela tam 
zasahovat záchranná služba. Tím pádem došlo k uzavření sauny. Prvotní informace byla 
taková, že oprava vyjde na 30.000,-Kč - 50.000,-Kč., s čímž město souhlasilo, i když sauna 
slouží pro omezený počet obyvatel. Po obdržení konkrétních posudků se oprava sauny 
vyšplhala na částku 500.000,- a více. Zvažuje se tedy, jestli se v příštím roce za těchto 
podmínek zprovozní nebo se využije k jinému účelu a nebo se zbourá. Zastupitelé se k tomuto 
tématu budou moci vyjádřit na rozšířeném jednání rady, protože to je otázka rozpočtu. 
 
Pan Kubíček: Proč k závadě došlo, kdo za to zodpovídá? Uvedl, že za 15 let saunu 
nezkontroloval kominík. 
 
Provozovatel, pan Matoušek, pravidelně nechal provádět revize a předkládal je. Bohužel 
město nemůže ručit za revizní techniky.  



 -10- 17. zasedání zastupitelstva města 

Pan Brachtel: Uvedl, že bydlí v ul. Prokopa Velikého, dotazoval se na vybudování domovní 
čističky odpadních vod, na kterou byla vyhlášena dotace. Kanalizace v Tachově končí u 
stavebnin Kirschner, ovšem on bydlí až za tímto pozemkem. Zamýšlí tam město kanalizaci 
vybudovat či nikoliv?   
 
Starosta: Dotační tituly byly určeny na odlehlá místa, kde buď kanalizaci nelze vybudovat 
nebo se tam nevyplatí např. v horských oblastech. Tlaková kanalizace je v lokalitě vedena. Za 
jakých okolností by se na ni mohlo dát připojit, bude předmětem jednání s Vodárnami a 
kanalizacemi K. Vary, a.s. 
 
Jako další vystoupila paní Blahutová, bytem Tovární ul. 877. Stěžovala si na nevhodné 
chování nájemníků v druhé polovině domu a požádala zastupitele o pomoc. Uvedenou druhou 
polovinu domu pronajímá Mgr. Hrůša již 10. rokem, v domě se nedá žít. Paní Blahutová 
uvedla, že se v bytě nevyspí a z toho důvodu nemůže chodit do práce a fungovat, dcera 
nechodí do školy, obě mají zdravotní problémy. Policie situaci neřeší, tento stav trvá již 
zmiňovaných 10 let. 
 
Starosta: S problémem v uvedeném domě je seznámen z dřívější doby. Zvýšenou hlídkovou 
činnost tam prováděla jak městská, tak státní policie. Situace se nejspíš na nějaký čas 
uklidnila a teď se znovu obnovila. 
 
Mgr. Hrůša: S paní Blahutovou několikrát jednal, bohužel se s ní nedá dohodnout na ničem. 
Paní si například stěžovala na prasklé zdi a na nepřiměřený hluk, to vše se řešilo a nic z toho 
se nepotvrdilo. Dřívější nájemníci si naopak stěžovali na paní Blahutovou, že si na všechno 
stěžuje. Paní se léčí s psychickými problémy a s tím bohužel nic neudělá. Mgr. Hrůša nabídl, 
že se ke stížnosti může vyjádřit znovu písemně. 
 
pí Blahutová: Sousedka z přízemí se odstěhovala, protože se psychicky zhroutila. Nájemníci 
na sebe sami volají 3xdenně policii, toto chování by nikdo nevydržel. 
 
Starosta: Mgr. Hrůša se k dané věci vyjádří písemně, jak sdělil. Pokud dojde k opakovanému 
rušení klidu, bude se muset volat na pomoc hlídka městské policie. 
 
Pan starosta poblahopřál jménem zastupitelstva města Mgr. Meinlovi k  narozeninám. 
 
Na závěr vystoupil pan Horváth. Uvedl, že bydlí na sídlišti východ. Stěžoval si na nepořádek 
kolem „centrumu“. Vietnamští občané tam opravují dům, omítka tam padá na zem a nikdo ji 
neuklidí, kanalizace neodtéká. Hlídka městské policie, která tamtudy projíždí, si těchto věcí 
nevšímá. Na adresu Bělojarská 1603, jezdí každou chvíli záchranné složky, protože v non-
stopu Roxy dochází k častým potyčkám. Člověk nemůže v noci v klidu spát. 
 
Další dotazy ani připomínky vzneseny nebyly a tak Ing. Smihrodský ukončil rozpravu  
a předal slovo panu starostovi. 
 
Na dotaz pana starosty většina zastupitelů hlasovala pro to, aby rozšířené jednání rady dne 
21.11.2016 začínalo v 18. hodin.  
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10) Usnesení a závěr. 
 
Návrh na usnesení přednesl Bc. Bočan.  
Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast. Připomněl, že rozšířené jednání rady se 
bude konat dne 21.11.2016 v zasedací místnosti Městského úřadu a řádné zasedání 
zastupitelstva města se bude konat v tomto sále dne 12.12.2016, ukončil jednání zastupitelstva 
ve 20:15 hodin. 
 
 
 
 
 
 
………………………      ……………………… 
 Ing. Václav Svoboda                 Jiří Struček 
 
 
 
       místostarosta                    starosta  
 
 
 
 
ověřovatelé:      
 
.................................        
 
................................. 
  
 


